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Districte de Ciutat Vella 

ACTA 

TERESA CAJA   Associació de veïns i comerciants Avinyó centre 

TERESA ROCA   AMPA Baixeras/Comissió Groga  

CALIXTO SOBRADO  Veí 

ALBERT SANCHO  Conseller de govern Districte de Ciutat Vella 

JOSEP Mª JULIA  Conseller del grup CD 

JORDI BORDAS  Conseller del grup municipal UxB-ERC 

MARIONA BUXADÉ         Tècnica de la DSPT  

 

Participants que excusen la seva assistència  

Nom i cognoms Entitat 
 XAVIER MASIP  Associació d’Amics de la Rambla 

 

Ordre dia 
No hi ha ordre del dia prefixat.  Material entregat:  Acta consell de barri del 6.10-2016 

Graella de seguiment dels acords presos en el darrer consell 

Temes tractats 
 
1.- Proposta temes del proper consell de barri 

 

Albert Sancho explica que malgrat es va proposar que el darrer consell de barri es 

centres en fer una síntesi de tots els temes tractats en els consells d’enguany i una 

devolutiva dels temes fets i compromisos, finalment l’equip de govern ha decidit 

posposar-ho a finals del 2017, donat que en el darrer consell ja es va plantejar totes 

les actuacions d’obres que es farien en aquest darrer trimestre i durant l’any vinent. Es 

considera que seria repetitiu. 

 

Es planteja que en el consell de barri es puguin treballar accions concretes amb una 

temporalitat definida i que siguin avaluables, més que tractar grans temes. 

L’equip de govern del Districte proposa que pel proper consell es parli de la Plaça St. 

Miquel, donat que va quedar pendent de treballar en el darrer consell. També es un 

compromís del plenari a proposta d’ERC. No es tractaria de fer una reurbanització 
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macro de la plaça, però si de poder incloure modificacions en especial:  ampliar el parc 

infantil;  eliminació i /o trasllat de la reserva d’estacionament/ incloure méss arbrat. 

Es preguntarà quin pressupost hi ha destinat per tal de poder acotar les propostes. 

Serà amb despesa de manteniment. 

 

Si hi ha algun tema més que es vulgui proposar aquest és l’espai. 

 

Teresa Caja. Explica que amb anterioritat s’han fet obres a la plaça, i que tot allò que 

tenia valor arquitectònic es va retirar i està guardat al Museu Marés. Per tant no hi 

hauria problema en fer una intervenció que afecti el subsòl a nivell d’arbrat. 

 

Jordi Bordas. Recorda que els compromisos varen ser retirar tots els estacionaments 

de cotxes, reubicar reserva persones discapacitat. Ampliar espai joc infantil. Reubicar 

bicing i aparcament de motos. 

 

Teresa Caja. Ressalta la sensació de que en els consells no s’avança, es proposen 

coses però no s’acaba res. Importància de poder definir i retornar en positiu alguna 

proposta sorgida del consell, sinó les persones deixaran de venir i de confiar com un 

espai de participació. 

 

Calixto Sobrado. Planteja si el que es proposa al consell es vinculant 

 

J. M Julià.  Recorda que les propostes dels ciutadans a traves del consell siguin 

vinculant o no depenen del consell de Districte, però no son obligatòriament vinculants. 

 

Jordi Bordas. Comenta que en el darrer consell tant la part explicativa/documentació 

informativa com el torn de paraules va ser molt extens, no facilitant que la part 

participativa es pogués aprofundir. Teresa C.  Està també d’acord en que hi hauria 

d’haver més espai per debatre.  

 

Teresa Roca.  Proposa que si es parla de plça Sant Miquel es pugui donar també 

normativa sobre parcs infantils. 

 

Teresa Caja recorda que en la sessió de priorització de salut del Gòtic una veïna va 

reclamar el canvi de la placa de la Placeta Manuel Ribe. Jordi Bordas comenta que la 

comissió de memòria història ha recollit també aquest tema i que s’està gestionant. 

Mariona mirarà també en quin punt està la petició. 

 

S’informa que la segona sessió de neteja es farà el mes de gener. Es comenta la 

possibilitat de conèixer com ho fan altres municipis (p.e. Hospitalet) que tenen un altre 

sistema que no inclou les aigües freàtiques.  
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Calixto S. Insisteix en el tema de l’arbrat de Comtessa de Sobrediel , carrer on 

manquen 12 arbres. Proposa fer un recorregut amb Parcs i Jardins per tal de valorar 

els aspectes de millora.  

 

Es proposa d’insistir a les AMPES i les Escoles en el tema de la difusió del Consell de 

barri per tal que hi hagi un públic més divers. 

 

 

 

 

Es clou la Comissió de Seguiment a les 20.30h 


